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verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud niet bindend is voor 
het Stadsbestuur.

Vraag 2349: Raadslid Benedikte Bruggeman (27 april 2023)

Wegdek in zeer slechte staat/Waterhofstedestraat

Ik werd meerdere keren aangesproken door bewoners van de Waterhofstedestraat te Dudzele 
betreffende de zeer slechte staat van het wegdek.
Er zijn verzakkingen waardoor de vrachtwagens van de melkophaling, veevoeders er bijna 
kantelen…
ook personenwagens lopen er schade door op.
Vandaar mijn vraag:
Kan het wegdek op korte termijn hersteld worden? 





Antwoord 2349:

Wegdek in zeer slechte staat/Waterhofstedestraat

De Waterhofstedestraat is een landelijke weg in asfalt opgenomen in de atlas der buurtwegen. 
Door de aanwezigheid van een hofstede gelegen tussen Waterhofstedestraat en Ronselarestraat is
er enkel plaatselijk verkeer voor de aangelanden.
De weg is inderdaad in slechte staat, mede door het zware verkeer van landbouwvoertuigen.
Het herstel is opgenomen in de planning voor uitvoering binnen deze legislatuur.

Vraag 2350: Raadslid Stefaan Sintobin (23 mei 2023)

Ontharding’ in Brugge

Ontharding lijkt wel het magisch woord geworden. Overal in Brugge worden beton, tegels,…
uitgebroken om te vergroenen.  Daarbij sneuvelen heel wat parkeerplaatsen, sowieso een 
belangrijke problematiek in Brugge.
Graag kreeg ik cijfers over hoeveel parkeerplaatsen er sinds het begin van deze legislatuur zijn 
verdwenen en dat over ganse grondgebied Brugge. Graag overzicht per locatie (centrum, Sint-
Andries,…)
Graag ook een schatting hoeveel parkeerplaatsen er tot het einde van deze legislatuur nog zullen 
verdwijnen, ook hier per locatie.

Antwoord 2350:
  
Ontharding’ in Brugge



Voor wat betreft de reeds uitgevoerde onthardingsdossiers, per sector. 
Gezien de uitbreiding van ondergrondse parking ’t Zand en Ezelstraat is de balans hier (uitermate)
positief: + 619 parkeerplaatsen. 
 
SECTOR VERDWENEN IKV 

ONTHARDING
BIJKOMENDE 
PARKEERPLAATSEN 

TOTAAL

CENTRUM 17 664 (ikv uitbereiding 
ondergrondse parking ’t 
Zand en Ezelstraat)

+ 647

OOST 34 6 -28
WEST 0 0 gelijk
NOORD 0 0 gelijk
 
Wij realiseerden ook de randparking Waggelwater en uitbreiding Coiseaukaai.
De schatting voor de rest van de legislatuur is niet gekend. Er wordt steeds na uitvoering en 
ontharding geïnventariseerd, jaarlijks en in fasen.

Vraag 2351: Raadslid Stefaan Sintobin (24 mei 2023)

Schenking aan Stad Brugge

In oktober 2022 raakte bekend dat een overleden Nederlandse vrouw, uit liefde voor de stad, 5 
miljoen euro (cash + huis) schonk aan stad Brugge.

- Is dit dossier ondertussen afgehandeld?
- Aan welk beleidsdomein werden middelen toegewezen?
- Wat zijn de plannen met deze middelen? 

Antwoord 2351:

Schenking aan Stad Brugge

Zie antwoord SV23158:

Schriftelijke vraag: Stefaan Sintobin (26 april 2023): Schenking

Een Nederlandse vrouw, die in Brugge woonde en vorig jaar overleden is, schonk toen 5 
miljoen euro aan de stad. Ze deed dat uit liefde voor Brugge. Voor het stadsbestuur was 
dat een welgekomen financiële meevaller.

1. Is deze erfenis uiteindelijk afgehandeld?
2. Hoeveel heeft de stad uiteindelijk geërfd?
3. Hoe werd dit geld ingeboekt? Algemene middelen of een specifiek beleidsdomein?
4. Aan welk beleid werd/wordt dit geld besteed?

Antwoord:

Mevrouw Van Voorden had de Belgische nationaliteit, maar was wel van Nederlandse 
afkomst. 
Na goedkeuring van de aanvaarding onder voorrecht van boedelbeschrijving werd deze 
aanvaarding gepubliceerd in het Belgisch Staatsblad en begon de termijn te lopen. 
Er zijn geen schuldeisers of andere rechthebbenden opgedoken. De stad was als “goed 
doel” vrijgesteld van schenkingsrechten. 
Ondertussen kon de notaris een volledige afrekening opmaken: nl. € 5.901.462,28 te 
vermeerderen met de eventuele opbrengsten uit de verkoop van de woning, geraamd op € 
680.000. 
Deze ontvangsten zullen worden ingeschreven in de rekening van de stad Brugge 2023. 



Vraag 2352: Raadslid Stefaan Sintobin (1 juni 2023)

Consultancy-opdrachten bij stad Brugge

De afgelopen dagen was er op Vlaams niveau heel wat verontwaardiging en zowel politiek als 
publiek debat over de consultancy-opdrachten bij de Vlaamse Regering, zeker ook de bedragen 
die genoemd werd.
Vragen:

- Werd er door de stad Brugge de laatste jaren ook gewerkt met consultancy-opdrachten 
gewerkt?

- Zo ja, over welke opdrachten ging dit? Over welke consultancy-bedrijven spreken we?
- Zo ja, graag gedetailleerd budget overzicht.

Antwoord 2352:

Consultancy-opdrachten bij stad Brugge

In bijlage vindt u een geactualiseerd overzicht van studies die werden besteld door de organisatie 
voor de periode van 2019 t.e.m. eind 2023 vinden.











Vraag 2353: Raadslid Geert Van Tieghem (19 juni 2023)

Kunstgrasvelden in Brugge

In de afgelopen jaren werden er diverse kunstgrasvelden aangelegd in Brugge, ten behoeve van
voetbal, hockey en krachtbal.   Hieromtrent hebben we volgende vragen : 

 Bede ons een actueel overzicht te bezorgen van alle kunstgrasvelden op Brugse bodem met
jaartal van aanleg.

 Welke realisaties staan er in 2023 en later effectief gepland en gebudgetteerd? 
 Een kunstgrasveld kent normaliter een levensduur van 10 tot 15 jaar.  Werd er reeds een

beheersplan opgesteld om de toekomstige vervangingen de baas te kunnen ? 

Antwoord 2353:

Kunstgrasvelden in Brugge

1. Bede ons een actueel overzicht te bezorgen van alle kunstgrasvelden op Brugse bodem met 
jaartal van aanleg.

Locaties kunstgrasvelden (K= krachtbal, V=voetbal), telkens met jaar van aanleg:
 
Sector West
1. Sportpark Koude Keuken (V) - 2012
2. Sportpark Xaverianen (K) – 2021
3. JVV - 2023
 
Sector Noord
4. Sportpark Tempelhof (V) - 2017
5. Sportpark Dudzele (V) - 2015
 
Sector Oost
1. Sportpark Gulden Kamer (V) - 2015
2. Sportpark Male (K) – 2021
3. Sportpark Daverlo (V) - 2015
4. Sportpark Male (V) - 2019 



 
2. Welke realisaties staan er in 2023 en later effectief gepland en gebudgetteerd? 

In het kader van de overeenkomst tussen de Stad Brugge en Cercle Brugge op de site Gulden 
Kamer is beslist om een bijkomend kunstgrasveld aan te leggen op de site ter vervanging van een
klassiek natuurgrasveld.
De technische haalbaarheid en ontwerp zijn hiervan in onderzoek. De werken worden gepland 
voor uitvoering in 2024. De budgettering voor één veld wordt geraamd tussen de 500.000 en 
700.000 euro.
 
3. Een kunstgrasveld kent normaliter een levensduur van 10 tot 15 jaar. Werd er reeds een 

beheersplan opgesteld om de toekomstige vervangingen de baas te kunnen ? 

De dienst Openbaar Domein zet in op een regelmatig wekelijks onderhoud en jaarlijks onderhoud 
om de levensduur van de velden zo lang mogelijk te kunnen garanderen. Dankzij dit gepaste 
onderhoud is integrale vervanging van één van de bestaande velden nog niet aan de orde deze 
legislatuur. Deze nood zal zich de komende jaren wel manifesteren (eerst en vooral in de Koude 
Keuken), en wordt dan ook meegenomen in de noden bij opmaak van het volgend Meerjarenplan 
2026-2030. Dit gebeurt in nauwe dialoog met en volgens de prioriteiten zoals aangeven door de 
beleidsverantwoordelijken in de volgende legislatuur.

Vraag 2354: Raadslid An Braem (21 juni 2023)

Voetpad aan Lago Olympia

Er werd een zebrapad aangelegd ter hoogte van de fietsingang voor Lago Olympia in de Koning 
Leopold III-laan.
Het voetpad is echter niet verlaagd waardoor buggy's, rolwagens, fietsers met fiets aan de 
hand, ... de stoep niet makkelijk op kunnen. Zie foto.
Kan dit aangepakt worden?



Antwoord 2354:

Voetpad aan Lago Olympia

Er werd opdracht gegeven aan de medewerkers van Openbaar Domein om het voetpad te 
verlagen, de kant aan de watertoren werd reeds uitgevoerd. In de loop van deze week wordt de 
kant aan Lago Olympia verlaagd.  

Vraag 2355: Raadslid Annick Lambrecht (1 augustus 2023)

Fietscomfort in de binnenstad

Recent kreeg ik de opmerking dat sommige straten in de binnenstad in erg slechte staat zijn en 
vooral voor fietsers erg oncomfortabel zijn. Het gaat dan specifiek om de Ezelstraat, de 
Steenstraat, de Sint-Jakobsstraat, de Garenmarkt, enz. 
 
Vandaar de volgende vragen: 

1. Staat er een heraanleg gepland de komende jaren, en zo ja, wanneer en welke straten? 
2. Zo niet, waarom komen deze straten dan niet prioritair in de planning van openbare 

werken, gezien de vele putten en bulten in het wegdek? 
3. Zo niet, welke ingrepen zullen er worden uitgevoerd om het fietsen voorlopig comfortabeler

te laten verlopen in genoemde straten?

Antwoord 2355:

Fietscomfort in de binnenstad

1) Een volledige heraanleg van deze straten (Ezelstraat, Steenstraat, Sint-Jakobsstraat en de 
Garenmarkt) staat deze legislatuur niet meer gepland. Deze legislatuur werden onder andere
de Katelijnestraat, de Zuidzandstraat en de Vlamingstraat-Vlamingdam volledig opnieuw 
aangelegd. Om geen verkeersinfarct in het gehele centrum te veroorzaken, kan er slechts 1 
poortstraat per keer aangepakt worden. Per poortstraat is er een duurtijd van +/- 2 jaar te 
rekenen. 

2) De Steenstraat werd reeds aangepast, waarbij de parkeerplaatsen verdwenen en waarbij de 
bushalte ter hoogte van het Sint-Salvatorskerkhof plaats maakte voor ontharding. Het 
wegdek van de Steenstraat is kwalitatief nog in orde. De Sint-Jakobsstraat is zoals de 
Steenstraat nog kwalitatief in orde. Gezien de bouw van het nieuwe museum BRUSK kan de 
Garenmarkt de komende 2 jaar niet onder handen genomen worden. Het schuiven in de 
meerjarenplanning van straten met een volledige heraanleg is niet mogelijk. Dit omdat elke 
(poort)straat een specifiek budget vereist, een specifieke doorlooptijd kent en elke 
(poort)straat ook een specifiek effect heeft op de afwikkeling van het verkeer in het 
centrum. Deze effecten dienen zeer goed op elkaar afgestemd te worden opdat het centrum 
van Brugge voor elke doelgroep zo bereikbaar mogelijk blijft. In afwachting van heraanleg of
herbestrating worden er lokale herstellingen uitgevoerd door de regieploeg. 

3) Straten waar een plaatselijke herstelling vereist is, zal de dienst openbaar domein op zich 
nemen. Straten die volledig heraangelegd worden, worden aangelegd à la de Katelijnestraat 
en Geldmuntstraat met platte kasseien. Op deze manier wordt tegemoet gekomen aan zowel
UNESCO-waarden als aan het fietscomfort. 

Vraag 2356: Raadslid Pol Van Den Driessche (1 augustus 2023)

Blauwsteen

Bij de werken en vervolgens de heraanleg van de voetpaden in de Nieuwe Gentweg - ter hoogte 
van het prachtig gerestaureerde Passantenhuis - is er iets merkwaardigs gebeurd: de mooie 



blauwstenen voetpaden - zeer herkenbaar overal in Brugge centrum - veranderen abrupt in 
gewone betonnen tegels. Bepaald geen fraaie ingreep...
Is daar een reden voor?
Gaf het stadsbestuur de aannemer daar de toelating voor?
Wat zal/kan er ondernomen worden om dit euvel te herstellen?
Aangehecht vindt u enkele foto's ter illustratie.
 

Antwoord 2356:

Blauwsteen

Tijdens werken door de nutsmaatschappijen is de grens tussen het voetpad in betontegels en 
voetpad in blauwsteen inderdaad een meter verschoven. Zie foto voor en na hieronder. Dit 
gebeurde zonder toestemming van de dienst Openbaar Domein. De dienst Openbaar Domein 
legde de nutsmaatschappijen intussen op om de situatie te laten herstellen in oorspronkelijke 
toestand, en zij volgen op dat dit ook daadwerkelijk gebeurt.



Vraag 2357: Raadslid Annick Lambrecht (2 augustus 2023)

Katelijnestraat fietsenstallingen - vraag 2

Op 7 juni kreeg ik van de burgemeester volgend antwoord op mijn vraag naar de reden voor het 
verdwijnen van fietsnietjes in de Katelijnestraat:
“Het klopt dat er recent fietsnietjes werden verwijderd op de door u aangehaalde locatie in de 
Katelijnestraat. De uitbater van de handelszaak waar de fietsnietjes voor geplaatst stonden, was 
reeds geruime tijd vragende partij om deze te laten verwijderen. De fietsnietjes stonden namelijk 
net voor de toegang van zijn zaak opgesteld, wat als gevolg had dat heel wat mensen de ingang 
van de winkel moeilijk konden betreden. Daarom werd ingegaan op de vraag van de handelaar 
om de fietsnietjes voor de handelszaak te verwijderen. Er werd opdracht gegeven aan de dienst 
mobiliteit om te onderzoeken of er op een andere locatie fietsnietjes kunnen worden geplaatst.”
 

1. Welke alternatieve locatie voor de fietsnietjes is inmiddels uit de bus gekomen? 
2. Wanneer worden de fietsnietjes geplaatst op de nieuwe locatie?”

Antwoord 2357:

Katelijnestraat fietsenstallingen - vraag 2

De dienst mobiliteit is op heden nog bezig met het onderzoek voor de fietsnietjes in de 
Katelijnestraat. De fietsnietjes werden destijds geplaatst bij de heraanleg van de Katelijnestraat. 
Wanneer het ontwerp af was, werden er diverse infomomenten gehouden waarbij handelaars 
feedback over de fietsnietjes konden geven. 

De fietsnietjes waarvan sprake in deel 1 van deze schriftelijke vraag werden verwijderd op vraag 
van een handelaar. De dienst mobiliteit voert heden een onderzoek naar waar er extra fietsnietjes
kunnen komen en zal hierbij de volledige Katelijnestraat analyseren. Dit is geen evidente oefening
daar er heel wat handelszaken in de Katelijnestraat zijn en een handelaar geen fietsnietjes voor 
de zaak en/of vitrine wenst.

Zodra dit onderzoek afgerond is, zal dit aan het college voorgelegd worden. 



Vraag 2358: Raadslid Annick Lambrecht (2 augustus 2023)

Moordstrookjes Astridlaan, Maalse Steenweg

Vaak krijgen wij opmerkingen van fietsers over de zogenaamde ‘moordstrookjes’. In vele gevallen
gaat dat dan om fietspaden op gewestwegen zoals de Maalse Steenweg, de Astridlaan en de 
Gistelse Steenweg. De fietspaden zijn daar erg smal, niet aangepast aan het huidige fietsverkeer, 
en de parkeerstroken zijn eveneens smal, waardoor de bredere wagens het fietspad overlappen. 
De geparkeerde wagens die deels het fietspad overlappen zorgen ervoor dat fietsers er niet veilig 
kunnen fietsen.
In 2020 verwees u reeds in uw antwoord op een interpellatie hierover naar een studie van AWV en
de stadsdiensten naar mogelijke oplossingen voor dit gekende probleem. Concreet had u het over 
de Astridlaan en de Gistelse Steenweg, maar ook in de Maalse Steenweg zien we deze 
problematiek. 

Vandaar de volgende vragen:
1. Hoe ver staat het met deze studie? Wat zijn de resultaten en welke oplossingen worden 

voorgesteld door de diensten?  
2. Zijn er aanpassingen gepland door het Agentschap wegen en verkeer? Zo ja, wanneer 

worden deze uitgevoerd? 

Antwoord 2358:

Moordstrookjes Astridlaan, Maalse Steenweg

Het is begrijpelijk dat u uitkijkt naar een verbetering van de fietspaden langs de invalswegen 
Maalse Steenweg, Astridlaan en Gistelse Steenweg. Een vernieuwing van deze fietspaden is 
gekoppeld aan een structurele heraanleg van het wegvak in zijn geheel en staat nog niet op de 
planning. 
De vraag naar investeringen in fietspaden is erg groot. Dit betekent dat er keuzes moeten 
gemaakt worden. Er moet een steeds moeilijke afweging gemaakt worden tussen verschillende 
projecten en er moeten hierin prioriteiten gesteld worden. Bij die keuzes wordt er rekening 
gehouden met de planning, haalbaarheid, kostprijs, impact en baten en dit wordt afgewogen 
tegenover de vele andere vragen naar oplossingen in Vlaanderen. De wegentoezichter volgt de 
gewestwegen (incl. fietspaden) van nabij op. Als de verkeersveiligheid in het gedrang komt, 
worden er lokaal herstellingen uitgevoerd.
 
Voor de Astridlaan (N337) werden de start- en projectnota goedgekeurd. Met de geplande werken
aan Steenbruggebrug in opdracht van de Vlaamse Waterweg en de geplande werken aan de 
Gentpoort (het eindpunt van de Astridlaan, (kant ring van Brugge) in opdracht van AWV moeten 
werken in de omgeving op elkaar worden afgestemd. Daarom is het niet mogelijk om op korte 
termijn structurele werken aan te gaan in de doortocht te Assebroek. Wanneer de doortocht 
heraangelegd wordt, moet immers ook in de ondergrond gewerkt worden en dit betekent een 
onderbreking van het verkeer op dit wegvak. De parkeerdruk is er erg groot. In afwachting van de
heraanleg, het parkeren verbieden en de vrijgekomen ruimte aan de zachte weggebruiker geven, 
is geen haalbare optie.
 
Voor de Gistelsesteenweg (N367), tussen de N31 en de Olympialaan, is een studie lopende voor 
een herinrichting. Eén van de hoofddoelstellingen daarvan is ‘een verhoogde veiligheid voor 
fietsers en voetgangers, met bijzondere aandacht voor de schoolomgeving’. De startnota werd in 
het voorjaar afgerond. Hierin werden verschillende varianten ten opzichte van elkaar afgewogen 
en werd de voorkeur gegeven aan vrijliggende fietspaden die conform de vigerende vademeca 
zijn. In het najaar wordt de projectnota opgestart waarbij het detailontwerp verder wordt 
uitgewerkt. Naarmate dat vordert, kan er een verdere inschatting gemaakt worden van de verdere
planning en nodige budgettering. 



Voor de Maalse Steenweg (N9) is nog geen studietraject opgestart.

Vraag 2359: Raadslid Annick Lambrecht (3 augustus 2023)

Fietskluizen Gulden-Peerdenstraat

Recent werd ik gecontacteerd door bewoners uit de Gulden-Peerdenstraat. Zij vragen of er een 
mogelijkheid is om fietskluizen te plaatsen in hun straat. Dit is een straat met heel wat 
aaneengesloten bebouwing zonder opritten of garages.

Vandaar de volgende vragen:
1. Kan deze locatie in overweging worden genomen voor plaatsing van fietskluizen? 

a. Zo ja, wanneer wordt de plaatsing van fietskluizen voorzien?
b. Zo niet, waarom niet?

Antwoord 2359:

Fietskluizen Gulden-Peerdenstraat

Zoals u reeds aangeeft in uw vraag is de Gulden-Peerdenstraat een straat met aaneengesloten 
bebouwing zonder opritten en zonder garages. Hierdoor zijn de lokale bewoners verplicht om hun 
voertuig op het openbaar domein te stallen. Dit zorgt voor een vrij hoge parkeerdruk. 

In het gedeelte tussen de Daverlostraat en de Van Steenestraat is er een parkeerdruk van +/- 60 
à 88%. Tussen de Van Steenestraat en de Astridlaan (N337) is er een parkeerdruk van +/- 65% à
100%. De vraag voor het plaatsen van een fietstrommel werd reeds in 2020 onderzocht in de 
Gulden-Peerdenstraat. Omwille van deze hoge parkeerdruk werd het plaatsen van een 
fietstrommel destijds ook ongunstig geadviseerd. 

Voor het plaatsen van een fietstrommel is er minimaal een 2 x 2m grondvlak nodig. De 
parkeervakken aan zowel de pare zijde als de onpare zijde werden opgemeten. Aan de onpare 
zijde is de breedte +/- 1,90m inclusief goten. Aan de pare zijde is de breedte +/- 1,95m inclusief 
goten. Dit betekent dat, wanneer er een fietstrommel in de Gulden-Peerdenstraat zou geplaatst 
worden, deze deels op de openbare weg zou komen te staan. Dit is geen gewenste situatie naar 
veiligheid toe. Het plaatsen van een fietstrommel in de Gulden-Peerdenstraat is bijgevolg helaas 
niet mogelijk. 

Vraag 2360: Raadslid Karel Scherpereel (4 augustus 2023)

Regeling fietsers Scheepsdalebrug

Beste, 

Ik wil je even wat info geven over een merkwaardige (complexe...) regeling voor de fietsers aan 
de Scheepsdalebrug, langs de Houtkaai.

De Houtkaai is een fietsstraat (zeer goed!), en de voetgangers beschikken over een breed, 
gescheiden voetpad: grote verbetering t.o.v. vroeger!

Er is echter 1 stukje van de houtkaai, het doodlopende stuk tussen de Kroonstraat en de 
Scheepsdalebrug (ongeveer 50 m), waar een andere "oplossing" is uitgewerkt voor de fietsers.



Je moet als fietser 2 keer een "zijsprong" maken in plaats van gewoon rechtdoor te rijden: zie 
de rode lijn hieronder.

  

Als je van Oostende komt moet je links tussen de paaltjes slalommen en 50 m over het fietspad 
rijden (waar trouwens ook de voetgangers lopen).

50 m verder moet je wachten voor het rode licht. 

Als het groen wordt, moet je eigenlijk eerst naar rechts opschuiven, om dan op de geschilderde 
doorgang over te steken.



 

In de andere richting krijg je de volgende situatie:

(Let ook op het "verbods-bord" (geen uitzondering voor fietsers) en het "gebods-bord" voor de 
fietsers





 50 m verder moet je dan een zigzagbeweging maken om op de fietsstraat te komen.

Ik denk dat niemand deze regeling begrijpt: rechtdoor rijden op het doodlopend stukje Houtkaai 
lijkt een evidentie, en je vermijdt bovendien conflicten met de voetgangers.

Is het mogelijk om dat te bekijken en een betere oplossing te bedenken. Misschien wordt dit al 
aangepakt door de werken die in die omgeving gepland worden?

Antwoord 2360:

Regeling fietsers Scheepsdalebrug

De Houtkaai werd fietsstraat. Om deze maatregelen infrastructureel af te dwingen en beter te 
faciliteren, en de oversteek van de Houtkaai naar de Kolenkaai beter op elkaar af te stemmen 
drong een infrastructurele aanpassing zich op zodat fietsers niet langer de “zijsprong” moeten 
maken. 

Het Agentschap Wegen en Verkeer stond in voor de aanpassing op de Scheepsdalelaan (N9) zelf 
en het kruispunt op zich. De stad staat in voor de aanpassing in de Houtkaai. De aanpassingen in 
de Houtkaai werden begin augustus door de stad ingepland en werden ondertussen uitgevoerd. 

Hieronder vindt u de plannen terug van het Agentschap Wegen en Verkeer (met grensafbakening)
alsook het plan van de stad Brugge. 





De dienst mobiliteit had uw vraag ook doorgestuurd naar het Agentschap Wegen en Verkeer. 
Hieronder vindt u hun antwoord.

Wij lazen uw melding met de nodige aandacht.

Eerst en vooral viel ons op dat u een melding maakt over een werfsituatie. De werf werd 
opgedeeld in 4 fasen, waarvan momenteel de derde fase lopende is. Het was helaas niet 
mogelijk op deze locatie de werf in één fase uit te voeren, wat wil zeggen dat er een aantal 
overgangssituaties zijn gedurende de werf die niet optimaal zijn.

Na de werken, die zouden afgerond moeten zijn voor half september, zal de fietsstraat 
doorlopen tot op het kruispunt. De fietsers zullen dan ook rechtstreeks aansluiten op de 
oversteek die nu al op de definitieve locatie staat gemarkeerd.
De voetgangers krijgen een voetpad op het voormalige geasfalteerde fietspad, dat eveneens
recht op recht zal aansluiten op een nieuw te markeren voetgangersoversteekplaats. 
De verkeerslichten en de signalisatie worden op de nieuwe situatie aangepast.
De fysieke afsluiting in de Houtkaai die momenteel de fietsers moet verhinderen verder te 
rijden op het voetpad, zal door de stad worden verwijderd.

Meer info betreffende lopende en komende werffase kunt u terugvinden op deze site van de 
stad Brugge: https://mcusercontent.com/2ef28145e33efb3e11f0d9299/files/cbe3d106-bc1f-
1ff7-f44c-051e5228e9b7/pb23.430F3.pdf.

Vraag 2361: Raadslid Janos Braem (22 augustus 2023)

De Lijn

Ik heb nog enkele vragen rond de organisatie van het openbaar vervoer. 
- Waarom rijden de kleine elektrische busjes niet overal in de binnenstad? Er rijden nog heel vaak 
grotere exemplaren rond.
- Wat zijn de eerste vaststellingen na een zomer met het nieuwe vervoerplan (het antwoord op 
deze vraag kan ook in een berek aan de hele gemeenteraad geduid worden)?

Graag had ik ook nog enkele suggesties meegegeven:

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fmcusercontent.com%2F2ef28145e33efb3e11f0d9299%2Ffiles%2Fcbe3d106-bc1f-1ff7-f44c-051e5228e9b7%2Fpb23.430F3.pdf&data=05%7C01%7CCoordinatiedienst@brugge.be%7C8a93aa7a85de43380de008dba234e23b%7Cd2d653fdfd874f618e78ed93ea3cc6bb%7C0%7C0%7C638282120241436944%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=ih%2BXVLYnnrtQZlXX5KTIxxcmi6b5dQxd8H2b2FOJg5I%3D&reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fmcusercontent.com%2F2ef28145e33efb3e11f0d9299%2Ffiles%2Fcbe3d106-bc1f-1ff7-f44c-051e5228e9b7%2Fpb23.430F3.pdf&data=05%7C01%7CCoordinatiedienst@brugge.be%7C8a93aa7a85de43380de008dba234e23b%7Cd2d653fdfd874f618e78ed93ea3cc6bb%7C0%7C0%7C638282120241436944%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=ih%2BXVLYnnrtQZlXX5KTIxxcmi6b5dQxd8H2b2FOJg5I%3D&reserved=0


- aan het perron aan de voorkant van het station is de nummering van de perrons verwarrend. Er 
zijn de perrons A1 en A2 en B1 en B2. Het is niet duidelijk voor de reizigers welke bussen precies 
waar passeren
- er hangen geen netplannen aan het perron. Er hangen enkel netplannen rond, voor een reiziger 
die snel nog eens wil kijken welke lijnen waar toekomen moet ze een QRcode scannen. Die is echt
niet gebruiksvriendelijk. Ten eerste zijn dat extra stappen om het plan te raadplegen, ten tweede 
heeft niet iedereen steeds een smartphone of 4G, ten derde is het handiger om zo'n plan in het 
groot te bekijken op papier dan op een klein scherm.
- er hangen schermen aan de perrons, maar die geven foute informatie. Toen ik dit meldde aan de
chauffeur kreeg ik simpelweg de melding dat je daar niet moet naar kijken.
- op de schermen worden steeds het aantal minuten totdat de bus komt aangekondigd. Dit is 
handig als de bus binnenkort komt, maar als reiziger heb je weinig boodschap aan een bus die 
binnen 72' komt. Dan moet je dit allemaal gaan uitrekenen. Het zou beter zijn om dan ook het 
tijdstip van aankomst te vermelden.

Tot slot nog dit: hoe komt het dat bovenstaande suggesties nog nodig zijn? Is de toegankelijkheid
en duidelijkheid niet getest op voorhand? Is er iemand die daar mee bezig is? Ik heb het gevoel 
dat er weinig aandacht is om ter plaatse het de reiziger zo eenvoudig en simpel mogelijk te 
maken, om de drempel naar het openbaar vervoer te verlagen.

Antwoord 2361:

De Lijn

1) Waarom rijden de kleine elektrische busjes niet overal in de binnenstad. Er rijden nog heel 
vaak grotere exemplaren rond.

In een eerste fase heeft De Lijn 7 kleinere elektrische busjes aangekocht. Deze worden 
maximaal ingezet op de stadslijnen 1 en 2. Hiermee kunnen ze ongeveer de helft van de 
exploitatie door het stadscentrum uitvoeren. De overige ritten worden gereden met de kleine, 
hybride stadsbussen. Er rijden geen grote bussen in het centrum van Brugge. De Lijn gaat na 
evaluatie van deze eerste 7 elektrische exemplaren, kijken voor een eventuele bijkomende 
afname van de kleinere elektrische busjes.

2) Wat zijn de eerste vaststellingen na een zomer met het nieuwe vervoerplan (het antwoord 
op deze vraag kan ook in een berek aan de hele gemeenteraad geduid worden)

Er komen een groot aantal meldingen binnen, zowel bij De Lijn als bij het stadsbestuur. Het 
gaat dan ook over aanzienlijke wijzigingen waarbij een periode van gewenning nodig is. Door 
wegenwerken kunnen nog niet alle stadslijnen rijden zoals gepland (bv. ter hoogte van 
Scheepsdale, Vlamingdam/Sint-Jorisstraat in het weekend), … en ook de centrumshuttle van 
de stad Brugge is hier door geïmpacteerd. Dit geeft op sommige locaties nu dus een vertekend
beeld van de situatie. 

Aan de hand van een objectieve enquête willen we ondertussen als stad Brugge een 
genuanceerd beeld krijgen van de impact van het nieuwe openbaarvervoersplan. Deze 
bevraging loopt van 2 oktober tot 15 november 2023 en zal zowel digitaal als op papier 
ingevuld kunnen worden. Dit zal breed gecommuniceerd worden via alle communicatiekanalen 
van Stad Brugge. De timing is bewust zo gekozen dat ook de ervaringen van de schoolgaande 
jeugd vanaf 1 september ook kunnen worden meegenomen.

3) aan het perron aan de voorkant van het station is de nummering van de perrons 
verwarrend. Er zijn de perrons A1 en A2 en B1 en B2. Het is niet duidelijk voor de reizigers
welke bussen precies waar passeren.



De Lijn heeft er voor geopteerd om de lijnen zo logisch mogelijk te bundelen: 
- A1 = lijnen 1 en 2 die via het centrum/’t Zand rijden; 
- A2= alle overige stadslijnen die via ’t Zand rijden; 
- B1= andere zijde van lijnen 1 tem 6 (alle stadslijnen van een bepaalde wijk/deelgemeente 
via Station en ’t Zand naar andere deelgemeente/wijk); 
- B2=specifieke schoollijnen.
De perronindeling hangt uit in de infoborden aan het Station.
De Lijn kijkt nu samen met de stad Brugge hoe de aanduiding van bussen - die naar het 
centrum van Brugge rijden - nog verduidelijkt kan worden.

4) er hangen geen netplannen aan het perron. Er hangen enkel netplannen rond, voor een 
reiziger die snel nog eens wil kijken welke lijnen waar toekomen moet ze een QRcode 
scannen. Die is echt niet gebruiksvriendelijk. Ten eerste zijn dat extra stappen om het plan
te raadplegen, ten tweede heeft niet iedereen steeds een smartphone of 4G, ten derde is 
het handiger om zo'n plan in het groot te bekijken op papier dan op een klein scherm.

De Lijn liet ons weten dat er op Vlaams niveau onderzoek is gedaan waaruit blijkt dat reizigers
weinig beroep doen op netplannen om hun reis te plannen. Met dat inzicht heeft De Lijn beslist
om bij fase 1 geen netplannen uit te hangen en de reizigers vooral digitaal te begeleiden. Bij 
de volledige uitrol van het openbaar vervoerplan zal De Lijn de situatie herevalueren. 
De stad Brugge nam ondertussen het initiatief om een gedrukte versie van het nieuw 
openbaar vervoerplan fase 1 reeds deze zomer als folder te verdelen in het stadsmagazine. 
Ook bij de invoering van fase 2 zullen we dit als stad opnieuw voorzien.

5) er hangen schermen aan de perrons, maar die geven foute informatie. Toen ik dit meldde 
aan de chauffeur kreeg ik simpelweg de melding dat je daar niet moet naar kijken.

De Lijn onderzocht deze opmerking en liet ons weten dat de info die nu op de borden staat, 
correct is. Er zijn bij de start wel wat technische problemen geweest met de infoborden voor 
de stadslijnen aan Brugge Station, maar deze zijn opgelost. 

6) op de schermen worden steeds het aantal minuten totdat de bus komt aangekondigd. Dit is
handig als de bus binnenkort komt, maar als reiziger heb je weinig boodschap aan een bus 
die binnen 72' komt. Dan moet je dit allemaal gaan uitrekenen. Het zou beter zijn om dan 
ook het tijdstip van aankomst te vermelden.

Ook hier gaat het over een Vlaamse aanpak met een automatische aansturing van systemen. 
De Lijn gaf deze opmerking ondertussen intern door aan de teams die bezig zijn met digitale 
informatie.

7)  hoe komt het dat bovenstaande suggesties nog nodig zijn? Is de toegankelijkheid en 
duidelijkheid niet getest op voorhand? Is er iemand die daar mee bezig is? Ik heb het  
gevoel dat er weinig aandacht is om ter plaatse het de reiziger zo eenvoudig en simpel 
mogelijk te maken, om de drempel naar het openbaar vervoer te verlagen.

De Lijn volgt dit zo goed als mogelijk op. 

Vraag 2362: Raadslid Benedikte Bruggeman (20 juni 2023)

Verledding van de verlichting in Brugge en deelgemeenten

Ik had graag de stand van zaken geweten inzake de verledding van de straatverlichtig te Brugge 
en de deelgemeenten.
Werden alle reeds vervangen? Zo nee, wanneer zullen deze werken klaar zijn?
Zal het stadsbestuur het "doven van de lichten" gedurende de nacht aanhouden?



Antwoord 2362:

Verledding van de verlichting in Brugge en deelgemeenten

Sinds de energiecrisis nam Stad Brugge maatregelen om te besparen op de kostprijs van de 
(straat)verlichting. Zo dooft de Stad sinds een klein jaar de straatverlichting in de deelgemeenten 
van zondag tot en met donderdag van 23.00 tot 5.00 uur. Vanaf oktober zal de straatverlichting 
er terug branden in deze periodes.

Het doven van de verlichting bespaarde de stadskas 300.000 euro in 2022. De energieprijzen 
waren toen heel hoog. Vandaag is de prijs gedaald en is ook al 38 procent van de lichten verled.
Het is de bedoeling om vanaf oktober de lichten die niet verled zijn opnieuw te laten branden en 
de verledde lichten te dimmen naar 30 of 50 procent.

Ook sinds de energiecrisis dimt de Stad de ledverlichting in de binnenstad op 50 procent, met 
uitzondering van de uitgaanszones. Dit regime zal wel aangehouden worden omdat het nauwelijks
merkbaar is.

Drie jaar geleden begon het ambiteuze project voor het verledden van de binnenstad. Er werd 
toen beslist om alle 2.700 lantaarns in de binnenstad door ledverlichting te vervangen. Sinds 26 
juni 2023 is de volledige binnenstad verled. Het verledden van de lantaarns zorgt voor een 
besparing van 60 procent aan energie, meer flexibiliteit, maar met dezelfde authentieke Brugse 
sfeer. 

In de deelgemeenten zijn intussen al 5.000 toestellen verled. Stad Brugge en Fluvius engageren 
zich om tegen 2028 i.p.v. 2030 alle openbare verlichting in de stad om te schakelen 
naar ledverlichting. 

Vraag 2363: Raadslid Barbara Roose (7 augustus 2023)

Eliminatie vuilnisemmers in de Brugse binnenstad

Zonder enig overleg werden in de omgeving van de Sint-Gilliskerk 2 vuilnisbakken weggehaald, 
vreemd genoeg achteraf met een verwittiging naar sluikstorten toe (zie foto).
Rond de Sint-Annakerk dezelfde situatie, en wellicht zijn er nog locaties.
Deze buurten bevinden zich minder in de toeristische zone, maar hebben wel de 
‘meerwaardezoekers’, scholieren, wandelaars, … op bezoek.
Die eten dan een broodje als lunch en nuttigen een drankje, en kunnen nergens hun afval 
deponeren. Dat wordt best meegenomen, maar in de praktijk resulteert dit tot dumpen op straat, 
tot frustratie ook van de buurtbewoners.   
Daarom: 
 Hoeveel vuilnisemmers werden er recentelijk weggehaald in Brugge centrum?
 Waarom werd hier geen communicatie rond gevoerd? Uitgenomen het plaatsen van 

verwittigingsborden na het verwijderen.
 Kan deze regeling herzien worden? Zo ja, wat zijn de criteria die hieraan worden gekoppeld?



Antwoord 2363:

Eliminatie vuilnisemmers in de Brugse binnenstad

Hoeveel vuilnisemmers werden er recentelijk weggehaald in Brugge Centrum?

 In het centrum zijn er de voorbije jaren globaal gezien geen afvalmanden weggenomen, 
maar integendeel nog bij geplaatst. Exacte cijfers kunnen aangeleverd worden, maar dan 
moet de dienst Openbaar domein wel weten ten opzichte van welke datum de vergelijking 
dient gemaakt te worden tussen aantal afvalmanden er momenteel staan, versus toen. 

Waarom werd hier geen communicatie rond gevoerd? Uitgenomen het plaatsen van 
verwittigingsborden na het verwijderen.

 De foto bij de melding geeft een verkeerd beeld. Naast het bord staat een 
hondenpoepkoker. Zie extra foto, met breder beeld, hieronder. De dienst Openbaar domein
stelde vast dat er zelf in de koker huisvuil gedeponeerd werd, ondanks de kleine 
inworpopening. Om die reden werd er een bord bij geplaatst.

Kan deze regeling herzien worden? Zo ja, wat zijn de criteria die hieraan worden gekoppeld?



 In eerste instantie worden de richtlijnen van OVAM opgevolgd, hetgeen betekent dat er 
geen afvalmanden geplaatst worden in woonwijken omdat ze net huishoudelijk afval 
aantrekken; rond de Sint-Giliskerk en de Sint-Annakerk zijn geen afvalmanden verwijderd.

Vraag 2364: Raadslid Barbara Roose (7 augustus 2023)

Sanitair Park Steevens

Op een zonnige juni avond konden we de opening meemaken van het zeer geslaagde Steevens-
Park, dat trouwens door heel veel Bruggelingen gesmaakt wordt!
Met respect voor de natuur zijn er verschillende faciliteiten aangebracht, voor elk wat wils.
Zo ook grote picknicktafels die gratis benut worden door jeugdbewegingen, zomerkampen, … door
iedereen eigenlijk.
Het zou dan ook een meerwaarde bieden indien er mogelijkheid is om een toiletbezoek te 
brengen, vooral voor de jongsten onder ons. Maar ook hier: voor iedereen eigenlijk.
In de wijde omliggende omgeving is er (bij mijn weten) geen mogelijkheid om publiek 
toegankelijk sanitair te benutten.
Vanuit verschillende hoeken blijft de vraag komen om het publieke sanitair uit te breiden, vooral 
in de binnenstad, wat ook heel terecht is. 
Vraag is dan ook of de plaatsing hiervan in overweging kan genomen worden.
Ik lees in antwoord op een schriftelijke vraag dat in september het geheel van voorzieningen in 
kaart zal worden gebracht. 
Graag dan ook een overzicht van de randgemeenten. 



Antwoord 2364:

Sanitair Park Steevens

In het plan van aanpak toegankelijk en kwalitatief publiek sanitair 2021-2024 wordt gekozen voor 
een focus op publiek sanitair in de omgeving van parken en speeltuinen met een bredere 
uitstraling. Wat Park Steevens betreft is er publiek toegankelijk sanitair aanwezig in het Interbad. 

Vraag 2365: Raadslid Barbara Roose (7 augustus 2023)

Verdere sensibiliseringscampagne rond project ‘Gele Dozen’.

Net zoals in andere kleinere en centrumsteden in Vlaanderen werd enkele jaren geleden in Brugge
het mogelijk gebruik van ‘Gele dozen’ ingevoerd (zie foto in bijlage). 
Deze soort lunchbox met medische informatie wordt in de koelkast bewaard. De doos kan in geval
van medische interventie geraadpleegd worden door de hulpdiensten.
Zo hebben deze in geval van noodsituaties snel toegang tot de noodzakelijke (basis)informatie.
In de doos bevindt zich een sticker die op de binnenkant van de voordeur bevestigd wordt om aan
te geven dat de info aanwezig is.
De doelgroep werd reeds uitgebreid van 75+’ers naar mensen met een beperking, mensen met 
een chronische ziekte of ander kwetsbare Bruggelingen.
De doos is gratis te bekomen bij de apotheek en op de site van Stad Brugge is heel wat duidelijke 
info terug te vinden.
Echter, sensibiliseringscampagnes in anders steden tonen dat de bekendheid én het gebruik 
aanzienlijk verhoogd wordt na de implementatie hiervan! 

Daarom volgende vragen: 
Zijn er cijfers beschikbaar van de verspreiding van het aantal gele dozen?
Hoe worden de eerstelijnszorg & andere zorgverstrekkers op de hoogte gebracht van deze 
mogelijkheid?   



Antwoord 2365:

Verdere sensibiliseringscampagne rond project ‘Gele Dozen’.

Het Gele Dozen project werd in Brugge in 2018 gelanceerd met een proefproject waarna het in 
2020 stadsbreed werd uitgerold. In deze uitrol werd gekozen om de dozen de verdelen via de 
bibliotheken, buurtcentra en iedereen die er om vroeg kon dozen verkrijgen via de stad. 
In 2021 werd deze manier van werken geëvalueerd. Bij deze evaluatie was de apothekersbond, de
huisartsenbond, de politie, brandweer, Eerstelijnszone Brugge en het lokaal bestuur betrokken.  
Hieruit bleek dat er in dit systeem weinig zicht was op het aantal verdeelde dozen en het aantal 
dozen in stock. Er was ook geen garantie dat de burgers die deze dozen ontvangen hadden de 
nodige info kregen over het actualiseren van de medicatiefiches, het bewaren van de doos en het 
gevaar om bepaalde medicatie in koelkasten te bewaren. 
Op basis van deze inzichten werkte deze projectgroep een nieuwe flow uit. 

Sinds september 2022 wordt de stock van de Gele Dozen bijgehouden door Febelco. Febelco is de 
grootleverancier voor merendeel van de Brugse apothekers. Via hun bestellingsysteem kunnen 
apothekers de dozen bestellen wanneer er vraag is en worden deze dezelfde dag nog verdeeld.  

Begin augustus 2023 werd een stand van zaken gevraagd rond de verdeling van de dozen: 

 In 2022 werden in totaal 767 stuks verdeeld. In 2022 werden er gemiddeld 26 dozen per 
maand bedeeld (gemiddelde berekend zonder de maand september). Er was een piek in 
september (491 dozen), de maand waarin campagne gevoerd werd. 

 In 2023 werden er tot en met juli gemiddeld 28 dozen per maand verdeeld. 
 Op 08/08/2023 zijn nog 2.087 dozen in stock.

Hieruit kan geconcludeerd worden dat er een grote impact is wanneer we de gele dozen in onze 
stad promoten. 

Een jaar na de verandering van de verdeel-flow kan geconcludeerd worden dat dit een zeer vlotte 
manier van werken is. Voor apothekers is het eenvoudig om aan de dozen te geraken. Burgers 
kunnen deze in de eigen buurt ophalen en krijgen onmiddellijk de correcte informatie. Als bestuur 
kan er makkelijk een overzicht gekregen worden van de stock en de hoeveelheden die per maand 
verdeeld werden. 
De info rond dit project werd kenbaar gemaakt bij de burgers via het stadsmagazine en een 
persmoment. Aanvullend werd het project voorgesteld op de adviesraad voor personen met een 
handicap en de senioren adviesraad. De aanwezigen namen de verstrekte info mee naar hun 
achterban, hun eigen organisaties en netwerken. 
Voor professionals werd het project toegelicht op het bestuur van de Eerstelijnszone Brugge. Deze
laatsten dienden dan de info verder te verspreiden via hun clusters. Het project werd ook extra 
toegelicht bij de apothekers via de apothekersbond. 

Met deze positieve resultaten staat het heropnemen van een sensibiliseringscampagne rond de 
Gele Dozen op de planning van de Cel Lokaal Sociaal Beleid. Met deze nieuwe campagne zal 
opnieuw ingezet worden op zowel de burger als de professional in Brugge. 
Gezien het personeelstekort is dit project tijdelijk naar achter geschoven. De aanwerving/opstart 
van de nieuwe projectmedewerker preventieve gezondheid staat in het najaar op de planning. 
Zodra deze persoon ingewerkt is, wordt bekeken wanneer een nieuwe campagne uitgewerkt kan 
worden met de betrokken partijen. Dit zal vermoedelijk eind 2023, begin 2024 zijn. 



Vraag 2366: Raadslid Pol Van Den Driessche (8 augustus 2023)

Tentoonstelling stedelijke begraafplaats 

Sinds vele jaren is er een permanente tentoonstelling op de Stedelijke Begraafplaats op het einde 
van de Kerkhofdreef in Assebroek.
Men ziet er oude grafstenen en ornamenten, best wel interessant.
Er is ook een expositie van foto's die herinnert aan vroegere begrafenisgebruiken en 
belangwekkende gebeurtenissen in en rond dat prachtige Brugse kerkhof. Alleen zijn veel van die 
foto's vergeeld, afgebladerd en soms nauwelijks nog herkenbaar.
Wat zijn de plannen van het stadsbestuur om deze toch wel bijzondere tentoonstelling terug echt 
toonbaar te maken en een minder verwaarloosde indruk na te laten?
Ik voeg nog enkele foto's toe om mijn punt duidelijk te maken.



Antwoord 2366:

Tentoonstelling stedelijke begraafplaats 

Het lapidarium, de zone op de begraafplaats waar resten van verdwenen grafmonumenten 
getoond worden en waar panelen achtergrondinformatie geven, heeft een opknapbeurt nodig. De 
dienst Patrimoniumbeheer heeft het initiatief genomen om de opfrissing ervan te bespreken met 
de dienst Monumentenzorg. Samen met de Communicatiedienst wordt dan ook bekeken welke 
panelen best vernieuwd worden en op welke manier de inhoudelijke informatie gepresenteerd kan
worden. 
Het in goede staat houden van deze infosite wordt ook meegenomen in de overlegmomenten van 
de Stedelijke Commissie voor Graftekens, zodat onderzocht en besproken kan worden of een 
werking met vrijwilligers mogelijk is. 
Daarnaast zal de dienst Patrimoniumbeheer het gebouw opfrissen, onder meer door het 
wegnemen van groenaanslag en het terug herstellen van ramen. 


